
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
15.01.2024 
 
Luni, 15 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă plata cu ora (4 ore) pentru directorul unei unități de învățământ. 
2. Se prezintă raportul comisiei de disciplină, conform Hotărârii nr. 1, anexată. 
3. Se aprobă fișa de evaluare pentru ierarhizarea candidaților participanți la etapele de 

mobilitate, conform anexei. 
4. Se avizează materiale informative referitor Legea nr. 544/2001: buletin informativ, 

raport de evaluare a implementării, conform anexei. 
5. Se aprobă pensionarea pentru limită de vârstă/anticipată a unui cadru didactic, 

începând cu data de 26.01.2024. 
6. Se avizează raportul Comisiei județene de etică, conform anexei. 

 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 

DE ADMINISTRATIE  
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